



**May 28, 2019**

In line with the companies plan to develop its neighboring African nations, Apex Trade Development & Finance has signed 2 Memorandum of Understandings (MoUs) with the Government of Ghana in the health, transportation, industrial, and construction sectors.

The first MoU was signed with the Egyptian International Marathon United Technology (IMUT) and the Ghanaian Ministry of Defense for the supply of medical equipment and tools, vehicles, and the construction of the army headquarters complex and the Defense Industries Holding Company (DIHOC) office complex.

The second MoU was signed with Egyptian National Organization for Military Production (NOMP) DIHOC to promote industrial cooperation between Egypt and Ghana through setting up factories to manufacture Solar Panels, Prepaid Smart Meters, and Disposable syringes.

Collectively, these projects will assist the country to enhance and develop the health, transportation, industrial, and construction sectors. Trade volume between both nations stands at \$101.2 million, signing these MoUs will pave the way for increased intra-African trade and international investments in the country. With Egypt's President Abdel Fattah El Sisi chairing the African Union, these MoU's are in line with his agenda's targets.

Email: [info@apextdf.com](mailto:info@apextdf.com)

Address: 2<sup>nd</sup> Floor, Office S17, Katameya Heights Business Center, Cairo, Egypt

Website: [www.apextdf.com](http://www.apextdf.com)

Phone: 0220200127

22 مايو 2019

تماشياً مع سياسة الشركة لتطوير الدول الإفريقية ، وقعت ابكس للتنمية والتجارة والتمويل (Apex TDF) مذكرتي تفاهم مع الحكومة الغانية في قطاعات الصحة والنقل والصناعة والبناء.

تم توقيع مذكرة التفاهم الأولى مع ماراثون يوناييتد تكنولوجي المصرية (IMUT) ووزارة الدفاع الغانية لتوريد المعدات والأدوات الطبية والمركبات وبناء مجمع مقر الجيش ومكتب الشركة القابضة لصناعات الدفاع (DIHOC).

تم توقيع ثاني مذكرة تفاهم مع الهيئة القومية للإنتاج الحربي المصرية والشركة القابضة لصناعات الدفاع (DIHOC) لتعزيز التعاون الصناعي بين مصر وغانا من خلال إنشاء مصانع الألواح الشمسية ، عدادات كهربائية، والحقن التدمير الذاتي.

مجتمعة ، ستساعد هذه المشاريع على تعزيز وتطوير قطاعات الصحة والنقل والصناعة والبناء، ومن الجدير بالذكر أن حجم التجارة بين البلدين يبلغ 101.2 مليون دولار، وتوقيع مذكرات التفاهم ستمهد الطريق لزيادة التجارة بين البلدان الأفريقية والاستثمارات الدولية في البلاد. مع رئاسة الرئيس المصري عبد الفتاح السيسي للاتحاد الأفريقي ، تتفق مذكرات التفاهم مع أهداف جدول أعماله.